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Møtereferat 
 
Deltakere:       
18.11.24:  
Geir Inge Sivertsen, Berit T. Skiftun, Gro Harestad, Wenche Drengstig, Einar Fagerheim, 
Mariell Klungtveit, Anne Tyldum 
 
Forfall:  
18.11.2024: Agnes Omdal, Hallfrid Kristoffersen, Unni Høibo, Rigmor Lilleland 
 
Deltakere:  
26.11.2024: Geir Inge Sivertsen, Berit T. Skiftun, Gro Harestad, Wenche Drengstig, Einar 
Fagerheim, Mariell Klungtveit, Anne Tyldum, Unni Høibo, Kirsten Refsnes 
 
Forfall:  
26.11.2024: Agnes Omdal Hallfrid Kristoffersen, Rigmor Lilleland,  
 
Kopimottakere: Marit H. Christiansen, Kari Helene Bjo Reinås.  
 
 
Møteleder: Geir Inge Sivertsen  
Møtedato:  18.11.2024 – 26.11.2024 
Klokkeslett: 1300-1400   -  1500-1800 
Møtenr: 09/24 
Møtested: Teams/Gløden 
Arkivref: 2024/810 -  121105/2024  

  

 

Møtereferat Brukerutvalget 18.11.2024  
 

Saksnr Emne  Ansvarlig 
 
 
 
57/24 

Pga flytting av styremøte måtte Brukerutvalget  et eget møte 
før styremøte for å gå igjennom styresakene den 18. 
November.  Det opprinnelige møtet ble beholdt for å gå 
igjennom årlig melding.  
 
Gjennomgang av styresakene ved Geir Inge Sivertsen.  
Brukerutvalget blir enige om å komme med følgende innspill 
til styret: Brukerutvalget i Helse Stavanger er bekymret for 
budsjettprosessen og økonomiske langtidsplan.  
Vi mener at finansieringen av nytt sykehus synes så krevende 
at det kan føre til redusert behandlingstilbud for pasienter i 
vår region. 
  

 

   
 Eventuelt  
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Gro Harestad informerer om at prosjekt ang.  varslingsrutiner 
som ble igangsatt etter at Brukerutvalget tok dette opp i styret  
skal på høring og godkjennes av styret i januar.  
 
Geir Inge Sivertsen  har fått henvendelse ang. utfordringer 
knyttet til deltagelse i kliniske studier ved Parkinson sykdom. 
Saken sendes ut til Brukerutvalget.  
 

   
 Møtereferat Brukerutvalget 26.11.2024  

 

 

Saksnr Emne  
58/24 Godkjenning av innkalling og referat fra møte 29.10.2024  

Innkalling og referat godkjent.   
 

 

   
59/24 Status ernæringsarbeid i dag og hvor går veien? v/Oddveig 

Fossdal Drøpping, Seksjonsleder, Seksjon for Klinisk 
Ernæring  
   
Beslutning: Brukerutvalget tar presentasjonen til 
orientering.   
 

 

   
60/24 Sykehus eller kommune ved livets slutt v/Konst. 

Fagdirektør Marit Halonen Christiansen  
  
Ref. refleksjon om temaet generelt og sak som Berit T. Skiftun 
har fått  fra pårørende. Saken har vært drøftet i Klinisk Etikk 
komite og blir gjennomgått i Brukerutvalgsmøte av 
fagdirektør.  
 
På generelt grunnlag understreker både brukerutvalget og 
fagdirektør viktigheten av god kommunikasjon. Dette gjelder 
selvsagt alltid, men særlig mot slutten av livet og ved 
overganger mellom tjenestenivå.  
Fagdirektør trekker frem at det kan være en mulighet for 
samhandlingsmidler og vil spille dette inn til 
tjenestemodellgruppen eldre med skrøpelighet.  
 

 

   
61/24 Årlig Melding 

Årlig melding ble sendt ut til Brukerutvalget før møtet.  
 
Brukerutvalget takker for at de har fått Årlig Melding til 
behandling og har følgende innspill:   
 

• Brukerutvalget stiller spørsmål til om trenden for 
uønskede hendelser skulle vært med i årlig melding?  
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62/24 Diverse infosaker:   

Svar fra Driftsservice ang. universell utforming:  
Mail sendt til avd. for Driftsservice ang. inspeksjonsrunde på 
SUS.  Oskar Moen fra Driftsservice har svart på mail at de 
gjerne tar en runde med Brukerutvalget for å se på universell 
utforming på Våland.  
  
I første omgang tar Geir Inge tar dette opp med AD og 
etterspør  system for vedlikehold av universell utforming på 
Våland.    
  
Svar fra Øyeavdelingen:  
Det er sendt mail til Øyeavdelingen ang. plassering av 
skjermer for blinde og svaksynte.  
Svar fra Øyeavdelingen:  
Vi har vanlig standard automat som det er på resten av SUS. 
Hvis det er svaksynte eller blinde så få de hjelp av 
lukepersonell her på Øye.  
 
Status Pasientreiser. Ref. mail 18.11.2024  
 Pasientreiser har svart ut alle sakene fra Pasient- og 
Brukerombudet. Det skal være et nytt møte mellom 
brukerutvalget og pasientreiser til våren.   
 
 

 

   
 Eventuelt 

Brukerutvalget ønsker resultat av egenevaluering til neste 
møte.  

 

 
 
 
Karin Irene Eide 
referent 
 


